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LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE 
51000 Rijeka, F. Račkog 1 

Žiro rač: 2402006-1100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591;  
mob. 099-60 60 624;    E-mail:  ls.primorsko-goranske@hls.t-com.hr; Web: www.lovacki-savez-pgz.hr  

 

 
ZAPISNIK 

 
16. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE 

ŽUPANIJE, ODRŽANE 23.05.2013. god. S POČETKOM U 13,00 SATI U PROSTORIJAMA 
LOVAČKOG SAVEZA U RIJECI, F. RAČKOG BR 1. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Mušćo, M. Mauhar, A. Loknar, B. Miklić, A. 
Štemberger, T. Tondini, D. Sokolić, J. Pavić, J. Crnković i R. Abramović 
Ostali prisutni: B. Marković 
Odsutni: A. Petrinić (opravdano) 
 
     Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazočne, dao je na glasanje Dnevni 
red, koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 15. sjednice IO-a 
2. Informacija u svezi inspekcijskog nadzora u LS PGŽ-e 
3. Financijsko izvješće za 2012/2013. 
4. Odluka o dodjeli opreme iz povrata sredstava lovozakupnina 
5. Priprema za redovnu godišnju Skupštinu LS-a 

5.1. Protokol o vođenju Skupštine 
5.2. Datum i mjesto održavanja Skupštine  
5.3. Priprema dokumentacije /izvještaji i planovi/ 

6. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice: 
6.1. Povjerenstvo za razvoj lovstva 
6.2. Povjerenstvo za lovno streljaštvo 
6.3. Izdavački savjet 
6.4. Povjerenstvo za sajmove, izložbe i ekologiju 
6.5. Povjerenstvo za lovačka odlikovanja 

7. Primjedbe i prijedlozi članica 
8. Prijedlog odluke o članarini i upisnini za 2014. god. 
9. Informacija o lovištu Rab 
10. Odluka o supotpisniku naloga za plaćanje 
11. Razno: 

 
Ad. 1.  
 Zapisnik 15. Sjednice jednoglasno je prihvaćen i bez primjedbe. 
 
Ad. 2. 

Po ovoj točki Dnevnog reda, izvješće je podnio predsjednik J. Malnar, iznijevši  
da je inspekcija rada Državnog inspektorata RH izvršila nadzor u svezi zapošljavanja 
odnosno statusa tajnika LS koji je sa Savezom bio u ugovornom odnosu prema Ugovorom 
o djelu. Ovakav odnos prema propisima nije moguć, pa je doneseno rješenje o pečaćenju 
prostorije u LS sa zapriječenom kaznom u iznosu od 30.000,00 kuna. Propisana kazna nije 
izvršena, ali je zapečaćena prostorija Tajništva na rok od 30 dana (do 29.4.2013. godine). 
Radi potrebitih detaljnih informacija zatraženo je od odvjetničkog ureda Kardum i partneri 
pojašnjenje o cjelokupnoj situaciji koji su pojasnili da poslovi tajnika mogu biti obavljani 
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putem Ugovora o radu (radni odnos) sa dosadašnjim tajnikom što vjerojatno nije moguće 
realizirati jer je A. Šoić umirovljenik. Nadalje su naveli da uz zapriječenu kaznu od 
30.000,00 kuna bi se po zakonu mogao provesti još  prekršajni postupak, a isto tako i 
postupak financijske inspekcije radi cjelokupne naplate doprinosa (mirovinskog, 
zdravstvenog, prireza i dr.). 

Ova se situacija riješila na način da je zapečaćena prostorija i raskinut ugovor  
o dijelu sa A. Šoićem. 

U raspravu se uključio I. Bolonić navevši da je informacija preštura, da se nije  
navelo zbog čeka smo kažnjeni, da bi trebalo vidjeti nalaz inspekcije i postavio je pitanje 
nekih drugih prekršaja. 

Predsjednik J. Malnar je naveo da do sada nismo prekršajno kažnjeni, već  
smo mogli biti kažnjeni sa 30.000,00 kuna ukoliko se ne bi zapečatila prostorija i iza toga bi 
uslijedio prekršajni postupak kako je to naveo i odvjetnički ured. Dakle, za sada nije bilo 
prekršajnih postupaka od nijednog državnog tijela već se problem zapošljavanja tajnika 
riješio na opisani najbezbolniji način. Još je jedanput objasnio da se poslovi iz redovite 
djelatnosti ne mogu obavljati temeljem Ugovora o djelu, već samo putem radnog odnosa iz 
čega proizlaze određene obveze i prava Saveza. 

Što se tiče nalaza inspekcije rada predsjednik je predao na uvid zapisnike o  
tome i pozvao sve članove IO-a na mogućnost da se izvorno informiraju o ovom slučaju. 
 
Ad. 3. 

Financijsko izvješće odnosno analizu poslovanja za 2012. godinu ukratko je  
iznio predsjednik navevši da prikazana analiza sadrži određena odstupanja od prikazanog, 
jer kako je navela i sama knjigovotkinja, neke stavke unesene su u prikaz prihoda 
(333.046,97 kuna), a zapravo su to prenesena sredstva iz 2011. godine. Stoga je prikazan 
sveukupni prihod predviđen sa iznosom od 2.329.308,43 kune kojemu je pribrojen i naprijed 
navedeni iznos prenesenih sredstava iz 2011. godine. Ostvareni ukupni prihod je u iznosu 
od 2.337.534,38 kuna. Stoga je sa knjigovodstvom dogovoreno da će se taj dio 
knjigovodstveno razlučiti i da će se svaki račun naznačiti pripadajućem kontu, a što je 
iskazala gđa. Sadeta da će to razlučivanje u knjigovodstvu učiniti na drugi način. 

Knjigovodstveno će trebati riješiti po stavkama donacije od Ministarstva, Županije te  
sredstva dobivena za gospodarenje smeđim  medvjedom i drugo. 

Što se tiče rashodovne strane predsjednik je naveo da se štedljivo gospodarilo  
i da neke stavke odstupaju u pozitivnom smislu. Naveo je da su ponešto povećani troškovi 
održavanja Skupštine i to iz razloga isplata putnih troškova članovima Skupštine, da je 
povećan trošak Povjerenstva za streljaštvo s obzirom na izgradnju djela ograde (dijelom su 
sredstva namirena iz Županije). 

Na kraju se može zaključiti da je stanje žiro računa na dan 31.12.2012. 394.487,44  
kune što je bolje nego godinu dana ranije za oko 60.000 kuna. 

Ako se tome doda još oročenih 300.000,00 kuna, ukupno stanje na žiro  
računu bilo bi oko 700.000,00 kuna. 

Iz svega iznijetog, predsjednik je naglasio da je financijska situacija stabilna i  
da nemamo dugova prema nikome. 

Nadzorni odbor izvršio je pregled financijskog poslovanja pa će o nalazu podnijeti  
detaljnije izviješće. 

U raspravi M. Mauhar je istaknuo da su sredstva dobro planirana i izbalansirana po  
pojedinim stavkama te da u izvršenju nije došlo do većih odstupanja te iskazuje svaku 
pohvalu takovom radu. 

M. Linić se osvrnuo na povećanje pozitive u odnosu na prethodno razdoblje i  
da se financiranje dobro vodi te daje tome punu podršku. 

I. Bolonić navodi da se ovo izviješće odnosi na kalendarsku godinu (1.1.- 
31.12.2012.) i da ga treba kao takovog prezentirati na Skupštini. 

Nakon zaključene rasprave, financijsko izviješće je jednoglasno prihvaćeno. 
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Ad. 4. 
Povodom ove točke Dnevnog reda, predsjednik je ukratko upoznao Izvršni odbor o  

dodjeli opreme iz povrata sredstava lovozakupnina u iznosu od 169.000,00 kuna poglavito 
glede kapitalnih ulaganja (lovačke kuće i dr.). Naznačio je da je Povjerenstvo za razvoj 
lovstva o tome posebno raspravljalo i donijelo određene prijedloge i zaključke. 

Povjerenstvo je doneslo prijedloge kojima bi se dodijelila sredstva za kapitalna  
ulaganja sljedećim lovačkim udrugama: „Tetrijeb“ Gerovo, „Kamenjarka“ Kukuljanovo, 
„Vepar“ Bribir, „Srndać“ Grižane, „Vidra“ Turke, „Tetrijeb“ Delnice, „Jelen“ Skrad – R. Gora, 
„Jelenski Jarak“ Vrbovsko, „Srndać“ Hreljin, „Srndać“ Brod Moravice, „Kamenjarka“ Kornić, 
„Tetrijeb“ Čabar, „Tuhobić“ Krasica, „Lipov Vrh“ Severin-Lukovdol i „Jelen“ Čavle. 

Nadalje, predloženo se da se LD-a „Kamenjarka“ Mali Lošinj i „Košutnjak„ Novi  
Vinodolski dodjele po jedna /1/ visoka čeka ukupne vrijednosti 35.000,00 kuna. 

Isto tako, predloženo je osigurati sredstva u ukupnom iznosu od 20.000,00 kuna za 4  
trimera („Medviđak“ Drvenik, „Srndać“ Permani, „Lane“ Opatija i „Gradina“ Novi Vinodolski). 

Foto kamere bi se po prijedlogu za ovu godinu dodijelile sljedećim lovačkim  
udrugama: LD "Zec" Klana , LD "Lane" Opatija, LD "Tuhobić" Krasica, LD "Kobac" Lovran , 
LD "Srndać" Permani, LD "Kotor" Crikvenica, LD "Orebica" Krk /2 kom./, LD "Kamenjarka" 
Kukuljanovo i LD "Perun" Mošćenička Draga, a za 2012. godinu prema prije donesenom 
prijedlogu još i LD: „Tetrijeb“ Čabar, „Tetrijeb“ Delnice, „Srnjak“ Fužine, “Vidra“ Turke, 
„Divokoza“ Brod na Kupi, „Vepar“ Mrkopalj, „Jelenski Jarak“ Vrbovsko, „Lipov Vrh“ Severin-
Lukovdol, „Vepar“ Bribir, „Jelen“ Čavle“, „Srndać“ Brod Moravice“, „Jelen“ Skrad – Ravna 
Gora i „Lisjak“ Kastav. 

Dodjela trimera i kamera obavila bi se na Skupštini od strane prisutne osobe iz  
Županije. 

Nakon izlaganja po ovoj točki, predsjednik je otvorio raspravu. 
Za riječ se javio A. Loknar koji je istaknuo da se za ubuduće u obzir uzimaju samo  

oni zahtjevi koji su dostavljeni do 15.3. i koji sadrže svu potrebnu dokumentaciju. 
Na povjerenstvu za unapređenje lovstva raspravljano je o određenoj problematici  

koja se odnosi na nekontrolirano pašarenje pri čemu se uništavaju remize, solišta i drugi 
lovno-tehnički objekti, enduro vožnje, unosi se nemir u lovištu, zatim o unosu muflona na 
području Novog Vinodolskog i Grobnika. Nadalje, raspravljano je i predlaže se nabava 
motornih saonica za područje Gorskog kotara koje bi se koristile pri raznošenju i 
dopunjavanju hrane u teškim zimskim uvjetima. 

Isto tako, izražena je potreba revizijama nekih granica, posebice na privatnim  
zemljištima. 

T. Tondini opetovano je istaknuo da podnosioci zahtjeva moraju imati svu potrebnu  
dokumentaciju. 

U tom smislu vođena je rasprava  ostalih članova Izvršnog odbora s naznakom da se  
ne može udovoljiti svim podnosiocima zahtjeva i da su sredstva ograničena i smanjena u 
odnosu na prethodno razdoblje. 

Predsjednik naznačuje da će svi kojima su sredstva odobrena utrošak morati  
pravdati računima. 

Na kraju je Prijedlog o dodjeli opreme i novčanih sredstava iz povrata lovozakupnina  
jednoglasno prihvaćen. 

 
Ad 5. 

 
Nakon uvodne riječi predsjednika J. Malnar o pripremama za redovnu godišnju  

Skupštinu LS i kratke rasprave o lokaciji i vremenu zaključeno je da će se Skupština održati 
02.06.2013. u Šumariji Gerovo s početkom u 11,00 sati, a potom će se podjela trimera i 
fotokamera izvršiti u Lividragi uz domjenak. 
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Ad. 6. 
 
Ad. 6.1.  

Po izvještajima Povjerenstava i Savjeta održanih između dvije sjednice IO-a  
LS-a A. Loknar je svoj iskaz dao pod točkom Ad. 4. a pod ovom točkom je naznačio da bi 
trebalo članicama – lovačkim društvima poslati dopis – okružnicu o mogućnosti 
centralizirane nabave sočne i zrnate hrane putem LS PGŽ i zatražiti da dostave povratnu 
informaciju o vrsti i količinama. Naznačio je da bi takav način naručivanja hrane bio 
transparentniji, jeftiniji i kvalitetniji nego što se sada naručuje kod raznih proizvođača. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 6.2. 

O izvješću povjerenstva za lovno streljaštvo u ime predsjednika, tajnik LS-a B.  
Marković govorio je izmjenama Pravilnika o gađanju letećih meta u disciplini trap i lovački 
parkur.  

S obzirom na smanjene troškove za 2013. godinu mora se revidirati i kalendar  
natjecanja, pa je stoga zaključeno sljedeće: 

− Trening gađanja letećih meta trap u Puntu, gađanje u 2x15 meta, 
− Gađanje meta lovački parkur 1. kolo prvenstva LS PGŽ na Kukuljanovu, gađanje u 

2x25 meta, 
− Trening gađanja letećih meta lovački trap u Stubici, gađanje u 2x15 meta, 
− Gađanje meta lovački trap – prvenstvo LS PGŽ na Kukuljanovu, gađanje u 2x15 

meta; 
− Gađanje meta lovački parkur 2. kolo prvenstva LS PGŽ na Kukuljanovu, Gađanje 

2x25 meta. 
Odlučeno je da se ove godine neće održati natjecanje u gađanju vepra u trku i  

siluete divljači. 
U daljnjoj diskusiji ostalo je nerazjašnjeno da li u ekipama mogu sudjelovati samo  

redovni (matični) članovi ili i pridruženi. Zaključak je da se povjerenstvo za lovno streljaštvo 
još jedanput sastane i da o tome konačan prijedlog. 
 
Ad. 6.3. 
 

B. Milić je u kratkim crtama prisutne upoznao sa tijekom izrade monografije povodom  
obilježavanja 20. godina LS PGŽ. naveo je da će se do ljetne stanke održati još jedna 
sjednica Savjeta, da se pokuša prikupiti što više fotografija koje bi skeniranjem bile 
stavljene u monografiju, da bi predgovor napisao predsjednik LS PGŽ, da je uredništvo 
odabrano, da bi se monografija tiskala u 1000 komada sa 150 – 180 kartica teksta odnosno 
250 – 280 kartica sa fotografijama. Monografija bi trebala biti dovršena do sljedeće 
Skupštine. 

Što se tiče Vodiča Muzeja u Brodu na Kupi, osigurana su sredstva od 15.000,00  
kuna namijenjena za tiskanje u dijelu koji se odnosi na lovstvo. U tome trebaju sudjelovati i 
drugi sudionici (šumarstvo i ribolovstvo). 
 
Ad 6.4. 
 

Predsjednik Povjerenstva za sajmove, izložbe i ekologiju D. Mušćo je izvijestio da se 
međunarodni sajam lova i ribolova u Rijeci nije održao tako da nismo bili u mogućnosti 
sudjelovati.  
          Lovačkim društvima je sugerirano da obilježe značajnije datume u svezi sa zaštitom 
prirode i okoliša, posebice Svjetski dan zaštite okoliša – 5. lipnja, koju akciju valja provesti 
8. lipnja, budući da se radi o suboti.  

Nastaviti sa projektom izrade kućica za gniježdenje ptica koje bi se donirale lovačkim  
društvima. 
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Ad. 6.5. 
M. Linić je izvijestio da je na Povjerenstvu za lovačka odlikovanja prihvaćen prijedlog  

LD „Srndać“ Brod Moravice, po kojem žele šestoricu svojih članova odlikovati povodom 
obilježavanja 65. obljetnice i to 3 redovna i 3 vanredna odlikovanja HLS-a. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 7. 
 

Predsjednik IO J. Malnar informirao je prisutne o prigovoru jedne osobe iz područja  
Zvoneča o štetama od divljih svinja. 

Od LD-a „Tetrijeb“ Delnice zatražena su određena sredstva u vidu kredita zbog 
povratka lovačke kuće na Polanama koja je unajmljena fizičkoj osobi. Zaključeno je da se 
taj zahtjev uputi Stručnom savjetu za unapređenje lovstva koji će dati konačan prijedlog. 

I. Bolonić je istaknuo problem pregrađivanja lovišta na otoku Krku, u lovištu VIII/101, 
od strane ovčara, što sprječava migraciju divljači. Međutim, postavlja se pitanje kojom se 
divljači gospodari na tom području, jer tamo obitava samo sitna divljač (zec, kamenjarka…). 
Navedeni problem postoji, pa će se LS uključivati u njegovo rješavanje po potrebi. 

Postavljeno je pitanje naplate usluge pregleda odstrijeljene divlje svinje od strane 
veterinarskih ustanova. Prema iskazu A. Loknara, u Vrbovskom se prije plaćalo 45 kuna, a 
sada je cijena iz nepoznatih razloga dignuta na 120 kuna. Ovu problematiku bi trebalo 
riješiti na nivou RH. 

Prema propisima, vuk se odstreljuje temeljem rješenja nadležnog tijela za zaštitu 
prirode na pojedinim područjima dočekom, a na području Dalmacije komisija je dozvolila 
odstrel vuka u skupnom lovu. Na području Gorskog kotara odstrel se vrši dočekom i on je 
izvršen u relativno kratkom roku (cca 2 tjedna). Jedino rješenje je da se odobri lovljenje 
vuka jednako na svim područjima (skupni lov).  

B. Miklić je iznio podatak da se čagalj pojavljuje i na našem području, a nema ga u 
LGO-i. Stoga se postavlja pitanje kako je moguće vršiti odstrel čaglja. Rješenje je da se 
čagalj, kao lovna divljač ugradi u LGO. 

I. Bolonić je informirao o mogućem problemu fiskalizacije iza 1.7. kojoj će obvezi 
potpasti i udruge. Preuzeo je obvezu da će u narednom periodu podrobnije se o tome 
informirati i o tome obavijestiti IO, preko Povjerenstva za lovni turizam. 
 
Ad. 8. 

J. Malnar je ukratko obrazložio odluku o visini članarine i upisnine lovaca, te  
članarinu pripravnika koja se ne bi mijenjala u odnosu na prošlu godinu, pa se kao takova 
predlaže Skupštini koja će se održati 02.06.2013. godine na usvajanje. Iznos članarine  je:  

1. Članarina lovaca (matični i vanjski)                      - 100,00 kuna 
2. Članarina pripravnika                                           - 400,00 kuna 
3. Lovci s 50 i više godina lovačkog staža               - oslobođeni 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 9. 
 

Predsjednik J. Malnar informirao je nazočne o raskidu ugovora o gospodarenju  
lovištem između Primorsko – goranske županije i LD „Kunić“ Rab. Čuvanje lovišta 
povjereno je do raspisivanja natječaja LS PGŽ. U ime čuvanja lovišta određena su tri 
lovočuvara. 
 
Ad. 10. 

S obzirom na promjenu tajnika, donesena je jednoglasna odluka da se za  
supotpisnika financijskih dokumenata (virmana) odredi novi tajnik Bojan Marković. 
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Ad. 11. 
Jednoglasno je prihvaćen prijedlog da se bivšem tajniku, A. Šoiću, kao priznanje za  

njegov dugogodišnji rad, pokloni kvalitetniji ručni sat sa gravurom LS PGŽ – 2013. godine i 
da ga se pozove na sljedeću Skupštinu gdje bi mu se sat uručio. 

 
 

Sastanak je završio u 15,00 sati. 

 

Dobra Vam kob, 

 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 

 

     _________________                                                                        _______________ 

Bojan Marković, dipl. ing. šum                                                              Dr. sc. Josip Malnar       

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


